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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Matilda Ernkrans (S)

2020/21:2937 Studenters psykiska ohälsa

I ett möte med skånska riksdagsledamöter uttryckte ordföranden för Lunds 
universitets studentkårer stor oro för studenternas psykiska mående, som 
resultat av restriktionerna under pandemin. Distansundervisning och ensamhet 
har tärt hårt på studenterna, och situationen är knappast unik för Lunds 
universitet. Tvärtom, det finns skäl att misstänka att mindre lärosäten har ännu 
större svårigheter att erbjuda studenterna adekvat hjälp. Risken för psykisk 
ohälsa hos studenter var stor redan innan pandemin. Enligt en rapport från 
Folkhälsomyndigheten från 2018 var andelen i åldern 18–29 år med nedsatt 
psykiskt välbefinnande högre bland studenter på högskola och universitet än 
bland yrkesarbetande ungdomar i samma åldersgrupp. 

Med anledning av ovan vill jag fråga statsrådet Matilda Ernkrans:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att universitetens och högskolornas 
arbete för att förebygga psykisk ohälsa bland studenter ska förbättras? 

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-05-24
Besvaras senast
2021-06-02 kl. 12.00


